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DARBO SAVIVALDYBĖS TARYBOJE ATASKAITA 

už 2023 metus 

 

Dirbu opozicinėje frakcijoje „Demokratų sąjunga „Vardan Lietuvos“ – Liberalų sąjūdis“, esu 

frakcijos vadovė. 

Priklausau tarybos Aplinkosaugos ir kaimo plėtros komitetui.  

Opozicijai delegavus, buvau savivaldybės tarybos Etikos komisijos pirmininkė. Kaip šios 

komisijos pirmininkė dalyvavau tarybos Kolegijoje. 

Taip pat priklausau Peticijų komisijai. 

 

Koalicijos rinkimų programos pagrindinės nuostatos (PROGRAMA https://laisveaugti.lt/ 

koalicijos-uz-laisve-augti-programa-2023-2027-m/):  

- gyventojams turi būti sugrąžinta savivaldos teisė; 

- savipagalba ir savanorystė yra remiamos ir vertinamos kaip svarbios bendruomenės vertybės; 

- koalicijos politikai yra atsakingi už žmonių saugumą ir atstovavimą žmonių rūpesčiams; 

- aktyvus verslas yra principinė sąlyga kraštui gyvuoti; 

- investicijų prioritetai turi būti į kuriančius ir atsakomybę prisiimančius žmones; 

- žmonėms turi būti patogu ir saugu gyventi ne tik rajono centre; 

- Rokiškis turi tapti draugiškas jaunoms šeimoms ir pagyvenusiems žmonėms, pritaikytas 

sveikam judumui miestas; 

- viešosios erdvės, patalpos, technika turi tarnauti visiems; 

- krašto kultūra, istorija ir pilietiškumas yra remiami kaip krašto išskirtinumo bruožai; 

- regiono partnerystės prioritetais turi tapti kaimynai ir paveldas. 

 

Nuo 2023 m. balandžio mėnesio iki metų pabaigos vyko 9 savivaldybės tarybos posėdžiai. Prieš 

tarybos posėdžius vyko 9 Aplinkosaugos ir kaimo plėtros komiteto posėdžiai. Prieš tarybos posėdžius 

buvo rengiami atviri susitikimai su koalicijos aktyvu ir buvo aptariami tarybos klausimai bei krašto 

aktualijos. Dalyvavau visuose posėdžiuose ir aktyviai kėliau koalicijos programoje atspindėtus 

klausimus: dėl bendruomenių atstovų įtraukimo į savivaldybės komisijas ir tarybas, dėl demokratinių 

procedūrų teikiant į tarybas ir komisijas kandidatus, dėl gyventojų keliamų problemų ir tarnautojų bei 

politikų reakcijos; dėl kaimiškų gyventojų mobilumo, dėl seniūnaičių aktyvinimo ir įsitraukimo į 

savivaldybės biudžeto formavimą pagal teritorijos gyventojų poreikius, dėl kaimo jaunuolių 

galimybės ugdytis nevyriausybinių organizacijų, įvairių kitų ugdymo įstaigų veiklose Rokiškio 

mieste (nėra išspręstas jų grįžimas į namus vakarais), dėl istorinio ir pilietinio paveldo bei kitus.  

Kaip opozicinės frakcijoje vadovė organizavau frakcijos siūlymų aptarimus dėl savivaldybės 

Reglamento, taip pat klausimus-aktualijas mažumo valandai (vyko 2023 m. spalio 26 d.). 

Per 2023 m. Etikos komisija surengė 1 posėdį, skirtą organizaciniams klausimams aptarti. Per 

2023 m. komisija skundų negavo. 

Aplinkosaugos ir kaimo plėtros komitetui, atsiliepdama į komiteto pirmininko kvietimą, spalio 

mėnesį teikiau pasiūlymus dėl savivaldybės teisės aktų, kuriuos, kaip maniau, svarbu išanalizuoti - 

tai triukšmo prevencijos, rinkliavų už atliekų surinkimą, kapinių tvarkymo. Deja, per 2023 m. dėl 

teiktų klausimų posėdis nebuvo organizuotas. 
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